
 

 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE   Interpellation 

     2020-10-05 

 

Interpellation till gymnasie- och näringslivsnämndens ordförande Eva 
von Wowern – ”Strategi och program för besöksnäringen” 
 

I september 2015 behandlades vår motion ”Strategi och program för besöksnäringen”. I motionen framhöll 

vi bl a att besöksnäringen är en synnerligen viktig del av Sveriges ekonomi och att antalet besökare ökar 

såväl i Stockholm som i flera av kranskommunerna. Det råder alltså konkurrens vad gäller både nationella 

och internationella besökare. Vi framförde därför vikten av att strategi och program för besöksnäringen 

utarbetades för Täby. Motionen avslogs. 

I vår reservation pekade  vi särskilt på att utvecklingen av besöksnäringen skulle ske i samråd med 

näringslivet, föreningarna och representanter för kulturverksamheterna.  

Vi anser fortfarande att besöksnäringen är viktig för Täby kommun och att den bör ges förutsättningar för att 

utvecklas och marknadsföras eftersom vi har mycket att erbjuda en besökare. 

I motionssvaret antyds att ”kommunen i framtiden skulle kunna göra en satsning på besöksnäringen”. Vi har 

tagit fasta på detta, men ser fortfarande inte att några särskilda satsningar gjorts och vi undrar varför. 

 

Mot bakgrund av detta frågar jag: 

- hur avser du att agera för att satsningar på besöksnäringen görs och att strategi och program för 

denna verksamhet utarbetas eller ingår i kommunens nya näringslivsprogram? 

 

 

För socialdemokraterna 
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